

EU Declaration of Conformity EU Konformitätserklärung

No./Nr. CED-DOT1151A-Ex

FOR REPLACEMENT ONLY

Product identification
Produktbezeichnung
DOT1151A-Ex Point type smoke detector
DOT1151A-Ex Punktförmiger Rauchmelder
incl. DB1151A, DBZ1191, DBZ1192

Manufacturer
Hersteller
Siemens Switzerland Ltd.
Gubelstrasse 22
6300 Zug / Switzerland

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer. The object of the declaration described above is in conformity with the relevant Union harmonisation legislation:

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller. Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt die einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union:

2014/34/EU (ATEX) Directive of the European Parliament and of the Council of 26 February 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to equipment and protective systems intended for use in potentially explosive atmospheres; Official Journal of the EU L96, 29/03/2014, p. 309–356

Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten für Geräte und Schutzsysteme zur bestimmungsgemäßen Verwendung in explosionsgefährdeten Bereichen; Amtsblatt der EU L96, 29/03/2014, S. 309–356

2014/30/EU (EMC) Directive of the European Parliament and of the Council of 26 February 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility; Official Journal of the EU L96, 29/03/2014, p. 79-106

Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit; Amtsblatt der EU L96, 29/03/2014, S. 79-106

The conformity of the product described above with the provisions of the applied Directive(s) is demonstrated by full compliance with the following standards:

Die Übereinstimmung des bezeichneten Produkts mit den Vorschriften der angewandten Richtlinie(n) wird nachgewiesen durch die vollständige Einhaltung folgender Normen:

Reference number including Edition:
Referenznummer einschließlich Ausgabedatum:

EN 60079-0:2012
EN 60079-11:2012

Reference number including Edition:
Referenznummer einschließlich Ausgabedatum:

EN 61000-6-3:2007 + A1:2011
EN 50130-4:2011 + A1:2014

ATEX marking:

ATEX-Kennzeichnung:

Name, address, identification number of the notified body:

Name, Anschrift, Kennnummer der notifizierten Stelle:

Number of the EU type-examination certificate, approval of quality assurance system:

Nummer der EG-Baumusterprüfbescheinigung, Zulassung Qualitätssicherungssystem:

CE **0102** **Ex** **II 2 G Ex ib IIC T4**

NB 0102

PHYSIKALISCH-TECHNISCHE BUNDESANSTALT (PTB)

Bundesallee 100

38116 Braunschweig / Germany

PTB 02 ATEX 2098

PTB 97 ATEX Q009-9

EU Declaration of Conformity EU Konformitätserklärung

Signed for and on behalf of: / Unterzeichnet für und im Namen von:

Siemens Schweiz AG

6300 Zug, 20.04.2016



Johannes Mario Kahlert
Head of Fire Safety



Tommaso Tesone
Quality Manager Fire Safety

This declaration is an attestation of conformity with the indicated Directive(s) but does not imply any guarantee of quality or durability.
The safety instruction of the product documentation shall be observed.

*Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, ist jedoch keine Beschaffenheits- oder Haltbarkeitsgarantie.
Die Sicherheitshinweise der Produktdokumentation sind zu beachten.*

Siemens Schweiz AG
Building Technologies Division
International Headquarters
Head: Matthias Rebellius

Gubelstrasse 22
6300 Zug
Switzerland

Tel: +41 41 724 2424
Fax: +41 41 724 3522
www.siemens.com/buildingtechnologies